
Innspill til Arealplan i Alver kommune                                8 sept. 2022

1: Raskere saksbehandling til søknader er svært viktig.  Trege besvarelser gir 
fortvilte innbyggere, og det sliter både økonomisk og mentalt.

2: La folk få mere medhold og positivitet til sine søknader.  Vi har en lang 
kystlinje og fine plasser og muligheter for næringsbygg, naust, brygger og 
hytter med tilkomst/vei.   Det vil berike folks livskvalitet å få realisert sine 
ønsker.

3: La folk få tilgang til ønskede areal for å bygge sine boliger i områder de selv 
ønsker.  Mange skråninger og bergknauser er ubrukelige til landbruksformål, 
men kan fungere godt som tomter til hus, garasje, næringsbygg, institusjoner o 
l.

4: Det er behov for arbeidsplasser og økonomisk utvikling, og da er det viktig at 
grundere og initiativtakere får gehør for sine planer om utbygging.

5: Små bygdesamfunn bør få positiv behandling for å utvikle seg opp og fram. 
Det vil gjøre Alver mere variert og spennende, både for fastboende, innflyttere 
og tilreisende.                   At Knarvik blir en sentral er vel og bra, men ikke glem 
utkanter og småsteder som også bør få ekspandere.  Lokale skoler og 
barnehager er viktig for de små bygdesamfunn.  Restaurering og utvidelser er 
gode løsninger for å bevare lokalt tilbud med kort reisevei for både brukere og 
ansatte.

6: Eldrebølgen er her. Gi muligheter for bygging av flere leiligheter i et 
kompleks der mange eldre kan ha sosial hygge og nytte sammen med andre i 
lignende situasjon.

7: Gi innbyggerne flere positive muligheter! Her er plenty plass/areal.  Folk kan 
ha mange gode ideer og planer som godt bør kunne realiseres.

Lykke til!
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